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Zapytanie 

 

Dot. drogi dla rowerów w ciągu ul. Gdańskiej 

 
Droga rowerowa na Prawobrzeże wiedzie wzdłuż ulicy Gdaoskiej, a na odcinku przy 

Estakadzie Pomorskiej również poza nią na poziomie przejazdów kolejowych. Droga ta na tym 

odcinku od samego właściwie początku jej funkcjonowania nie nadaje się do użytkowania, jest 

niebezpieczna, brakuje jej odpowiedniego oznakowania i normalnej jakości wykonania. Dodatkowo 

przejazdy kolejowe pełne są dziur w nawierzchni. 

  



 

 

 



 

 



 

 

Dodatkowo nawierzchnia jest brudna, zalegają na niej warstwy piachu, przez co jest 

niebezpieczna dla rowerzysty. 



 



 

 

W związku z powyższym proszę o informację: 

1. Jakie kroki podejmie Gmina Miasto Szczecin, by przywrócid (wprowadzid) w tym miejscu 

normalnośd dla poruszających się rowerami? 

2. Kiedy to nastąpi? 

3. Kiedy nawierzchnia drogi dla rowerów zostanie uprzątnięta i nie będzie powodowała 

zagrożenia dla rowerzystów? 

 

Z poważaniem 

 

Marek Duklanowski 


